



**မြန်မာနိုင်ငံ : ဓာတ်အားလိုင်းကွန်ရက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း**

စီမံကိန်းအမည်	ဓာတ်အားလိုင်းကွန်ရက်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်း။
စီမံကိန်းနံပါတ်	၅၀၀၂၀-၀၀၁
နိုင်ငံ	မြန်မာ
စီမံကိန်းအခြေအနေ	အတည်ပြုပြီး။
စီမံကိန်းအမျိုးအစား/ခွင့်ပြုသည့် အကူအညီ	နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ အကူအညီ။
ရံပုံငွေပေးအပ်သည့်အရင်းအမြစ်/ပမာဏ	TA 9179-MYA: ဓာတ်အားလိုင်းကွန်ရက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်း။ နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာအထူးရံပုံငွေ အမေရိကန် ဒေါ်လာသန်းပေါင်း ၁.၅၀ သန်း။
နည်းဗျူဟာပိုင်းဆိုင်ရာလုပ်ငန်းစဉ်	စီးပွားရေးကြီးပွားတိုးတက်မှု အပါအဝင် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ရေရှည်တည်တံ့ ခိုင်မြဲမှု တိုးတက်ဖြစ်ထွန်းရေး။
ပြောင်းလဲမှုကို မောင်းနှင်မည့်အရာများ ကဏ္ဍ/ ကဏ္ဍခွဲ	အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် စွမ်းဆောင်ရည် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်မှု စွမ်းအင် - လျှပ်စစ်ဓာတ်အားထုတ်လွှတ်ခြင်း နှင့်ဖြန့်ဖြူးခြင်း။
ကျားမ သာတူညီမျှရေး အမြင်ရှုထောင့် ကိုထည့်သွင်းစဉ်းစားမှု	ကျားမလိင်ကွဲပြားမှုဆိုင်ရာကဏ္ဍများမပါဝင်ပါ။
ဖော်ပြချက်	
စီမံကိန်းသဘောတရားနှင့်နိုင်ငံ/ဒေသဆိုင်ရာ	

---

နည်းဗျူဟာများအကြား ချိတ်ဆက်မှု

---

သက်ရောက်မှု

---

---

**စီမံကိန်း၏ အကျိုးရလဒ်**

---

အကျိုးရလဒ်ဆိုင်ရာဖော်ပြချက်။

---

အကျိုးရလဒ်ဖြစ်ထွန်းတိုးတက်လာမှု။

---

---

---

**အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်းဆိုင်ရာတိုးတက်မှု**

---

စီမံကိန်းဆိုင်ရာ ရလဒ်များဖော်ပြချက်။

---

အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်းဆိုင်ရာ တိုးတက်မှုများ အနေအထား (ရလဒ်များ၊ ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် ကိစ္စရပ်များ)။

---

ပထဝီဝင်အရ တည်နေရာ။

---

---

**သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များ အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်**

---

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ရှုထောင့်များ။

---

အတင်းအကြပ် ပြန်လည်နေရာချထားမှု။

---

ဒေသခံလူထုများ။

---

**အကျိုးသက်ဆိုင်သူများနှင့် ဆက်သွယ်ရေး၊ အတူတကွပူးပေါင်းပါဝင်မှုနှင့် ညှိနှိုင်းတိုင်ပင်မှု**

---

စီမံကိန်းရေးဆွဲနေစဉ်ကာလအတွင်း။

---

စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်စဉ်ကာလအတွင်း။

---

**စီးပွားရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အခွင့်အလမ်းများ**

အကြံပေးလုပ်ငန်း ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးရန်အတွက် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုနှင့် ချိတ်ဆက်ကာ နိုင်ငံတကာအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် (၃၆) (လူအရေအတွက် ပေါင်း x လပေါင်း) နှင့် နိုင်ငံသား အကြံပေး ပုဂ္ဂိုလ်(၃၄) (လူအရေအတွက် ပေါင်း x လပေါင်း) ဖြင့်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဝန်ထမ်းရွေးချယ် ခန့်အပ်ရာတွင် အရည်အသွေးနှင့် ကုန်ကျစားရိတ် အခြေခံ သော နည်းလမ်းဖြင့် ရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး နည်းပညာပိုင်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးပိုင်းကို ၉၀:၁၀ အချိုးဖြင့် ချိန်ဆလုပ်ဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်များထံမှလည်း သက္ကဏဗေဒ (ငှက်များကို လေ့လာသည့် ဘာသာရပ်)၊ ကဏ္ဍအလိုက် ရောင်းဝယ်မှုဆိုင်ရာများ ဆန်းစစ်လေ့လာခြင်း၊ ရာသီဥတုထိခိုက်လွယ်မှုဘေးဖြစ်လာနိုင်သည့် အပေါ်ဆန်းစစ်လေ့လာခြင်း များ၊ DPTSC နှင့် ESE တို့၏ ဘဏ္ဍာရေး ဆိုင်ရာ စွမ်းဆောင်မှု၊ ရပ်ရွာလူထုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများ၊ ဆက်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ နည်းပညာ ဟာနှင့် အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်းများအပါအဝင် သီးသန့် အထူးပြုရလဒ် များရရှိစေရန်အတွက်လည်း ချိတ်ဆက်ပါဝင် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

**တာဝန်ယူဆောင်ရွက်မည့် ဝန်ထမ်းများ**

ADB မှသက်ဆိုင်ရာအရာရှိ	Bui, Duy – Thanh
ADB မှသက်ဆိုင်ရာဌာန	အရှေ့တောင်အာရှဆိုင်ရာဌာန
ADB မှသက်ဆိုင်ရာဌာနခွဲ	စွမ်းအင်ဌာနခွဲ၊ SERD
လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မည့်	လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
အဖွဲ့အစည်းများ	အမှတ် (B-07)၊ ရတနာရွှေပြည်လမ်း၊ ဇေယျသိဒ္ဓိရပ်ကွက်၊

နေပြည်တော်။

အချိန်ဇယား

သဘောတရားအယူအဆများရှင်းလင်းခြင်း	၂၀ စက်တင်ဘာ ၂၀၁၆
အချက်အလက်များရှာဖွေခြင်း	-
MRM	-
အတည်ပြုခြင်း	၂၆ စက်တင်ဘာ ၂၀၁၆
နောက်ဆုံးပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆောင်ရွက်မှု	-
PDS အား နောက်ဆုံးအဆင့် ဖြည့်စွက်ထားရှိမှု	၂၇ စက်တင်ဘာ ၂၀၁၆

TA 9179-MYA

သမိုင်းမှတ်တိုင်များ

အတည်ပြုခြင်း	လက်မှတ်ရေးထိုးသည့် ရက်စွဲ	စတင် အသက်ဝင် သည့် ရက်စွဲ	ပိတ်သိမ်းခြင်း		
			မူရင်း	ပြန်လည် သုံးသပ်ခြင်း	အမှန်တကယ် ပြုလုပ်ခြင်း
၂၆ စက်တင်ဘာ ၂၀၁၆	-	-	၁ စက်တင်ဘာ ၂၀၁၈	-	-

ဘဏ္ဍာရေးအစီအစဉ်/ TA အသုံးပြုခြင်း

ထုတ်ပေးထားသည့် ငွေပေါင်း ပမာဏ

ADB	ပူးတွဲ ဘဏ္ဍာရေး	လက်တွဲဆောင်ရွက်မည့်အဖွဲ့အစည်းများ				စုစုပေါင်း	ငွေပေါင်း ပမာဏ	
		အစိုးရ	အကျိုးခံစားခွင့် ရှိသူများ	စီမံကိန်း ကုန်ကျစရိတ် ပါဝင်ကျခံသူ	နေ့စွဲ		ပမာဏ	
၁,၅၀၀,၀၀၀.၀၀	၀.၀၀	၀.၀၀	၀.၀၀	၀.၀၀	၀.၀၀	၁,၅၀၀,၀၀၀.၀၀	၂၆ စက်တင်ဘာ ၂၀၁၆	၀.၀၀

စီမံကိန်းအချက်အလက်ဆိုင်ရာသတင်းလွှာများ (Project Data Sheets, PDS) တွင် စီမံကိန်း သို့မဟုတ် စီမံချက်ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များ အကျဉ်းချုပ်ပါဝင်ပါသည်။ အဘယ့်ကြောင့် ဆိုသော် PDS သည်ဆောင်ရွက်နေဆဲ ကိစ္စရပ်တစ်ခုဖြစ်ပြီး အချို့သော သတင်းအချက်အလက်များ သည်ကနဦးပုံစံတွင် ပါရှိနိုင်လိမ့်မည် မဟုတ်သော်လည်း အချက်အလက်များရရှိလာပါက ထပ်မံ ဖြည့်စွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပြုထားသောစီမံကိန်းများဆိုင်ရာ အချက်အလက်များသည် လျာထားဆဲ၊ ရည်ညွှန်းအသုံးပြုရန် လုပ်ဆောင်ဆဲသာ ဖြစ်ပါသည်။

ဤ စီမံကိန်းအချက်အလက်ဆိုင်ရာသတင်းလွှာများ (PDS) တွင်ပါဝင်သည့် သတင်းအချက်အလက် များကို မည်သည့်အာမခံချက်ပုံစံမျိုးကိုမှ မပေးဘဲ အသုံးပြုသူများအတွက် တခုတည်းသော အရင်းအမြစ်အနေဖြင့် ADB မှပေးအပ်ထားပါသည်။ အရည်အသွေးမြင့်မားသော အကြောင်းအရာများ ကို ADB မှပေးအပ်နိုင်ရန်အတွက် ကြိုးပမ်းရာတွင် မည်သည့်အာမခံချက်များကိုမှမပေးဘဲ အရှိအတိုင်း သာပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဆိုင်ရာ အာမခံချက် အကန့်အသတ် မရှိခြင်း၊ သီးသန့်ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုဖြင့် အသုံးပြုရန် ကိုက်ညီခြင်းနှင့် ဥပဒေထိပါးချိုးဖောက်မှု မရှိရေးများ အပါအဝင် မည်သည့်အာမခံချက်ကိုမှ ဖော်ပြညွှန်းဆိုမှုမပြုပါ။ ADB အနေဖြင့် သတင်း အချက်အလက်များ၏ တိကျမှန်ကန်မှုနှင့် ပြည့်စုံမှုများအရ မည်သည့် အာမခံချက်များ သို့မဟုတ် ကိုယ်စားပြုခြင်းများကို အထူးတလည် မလုပ်ဆောင်ပါ။